
    Havdrup den 29. juli 2021 

 

Forslag til den ordinære generalforsamling i Grundejerforeningen Ørnesædet - parcelhusene.  

Onsdag den 18. august 2021 

 

Forslag om renovering af træer 
 

Forslag fra forslagsstillerne 

Vi foreslår nyplantning af træer på alle lommer i Grundejerforeningen Ørnesædet - parcelhusene.  

 

Begrundelse. 

Træerne på lommerne er væk eller miserable at se på. Træerne har ikke være vedligeholdt og genplantet i 

over 40 år. Derfor ønsker forslagsstillerne en positiv og professionel opgradering af vores kvarter ved at 

nyplante alle træer. Træerne skal være så vedligeholdelsesfrie som muligt og ikke smide frugt. 

Det er vigtigt at vores kvarter ser velholdt og indbydende ud, både for os som bor her og for gæster, som 

kommer her. 

 

Arbejdsgruppe 

Undertegnede forslagsstillere gik ind i bestyrelsen som suppleanter med det formål at udarbejde 

træprojektet. Vi har undervejs fremskaffet tilbud fra 4 forskellige anlægsgartnere, som vi har haft besøg af,  

og fremlagt forslagene for bestyrelsen, som har taget godt imod. 

Prisen på renovering af træerne svinger meget i tilbuddene, og de forskellige anlægsgartnere har lagt flere 

forskellige ekstraydelser ind. Priserne har svinget mellem 163.000 kr. og 360.000 kr.   

Forslagsstillerne har valgt at tage udgangspunkt i det bedste forslag - som opfylder vores krav - også er det 

billigste.  

 

Forslagsstillerne forslår konkret følgende: 

 

Projektet gennemføres i efteråret 2021 

Udskiftning af jord, plantning af træer m.m.   pris  163.375 kr. 

Ekstra til uforudsete udgifter og evt. prisregulering.  pris   36.625 kr. 

 

Bestyrelsen kan til projektet råde over i alt    200.00 kr. 

   

Med venlig hilsen 

 

Hanne Brams Sørensen, Køgeløkke 3 

og Søren Vittrup Madsen, Køgeløkke 7  


